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Na dzisiejszej (28.01) konferencji prasowej, Gabriela Staszkiewicz mówiła o uchwale
krajobrazowej, którą niedawno podjęła Rada Miejska. Prace nad podobnym dokumentem
ma zamiar rozpocząć także Wisła - czy można się spodziewać pewnej współpracy między
miejscowościami?
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- Oczywiście - mówi burmistrzyni Cieszyna. - O ile mi wiadomo, dla Wisły uchwałę krajobrazową będzie
przygotowywała ta sama firma, co dla nas. Wyniki pracy nad naszą uchwałą prezentowaliśmy również na
Konwencie Wójtów i Burmistrzów, który odbył się w Ustroniu. Są samorządy, które interesują się tym, jak
udało się u nas ją podjąć. Więc jeśli tylko Wisła będzie mieć jakiekolwiek pytania, to oczywiście jesteśmy
w stanie pomóc - dodaje.  

Jak podkreślała Staszkiewicz, samo uchwalenie dokumentu to dopiero początek. - Jest to długi proces
wprowadzania zmian, również zmiany myślenia. Cieszyn chce być liderem, jest liderem, ponieważ
znajdujemy się w 1% miast, które podjęły takie same uchwały. Za nami jest nawet Warszawa
- podkreślała. 
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